
Amb frases tan contundents als seus respectius programes electorals com “  Convocar un 

Procés de Participació Ciutadana, per decidir entre tots el futur de l’aparcament al centre  ( 

TPSF)”,  “ Elaborarem un Pla de Participació Local per planificar els accions del govern en 

matèria de participació ciutadana  (ERC)” i “ Consulta ciutadana directa en aquells temes que 

siguin d’interés general (PSC)”, es comprometien els actuals membres del govern a consultar 

als ciutadans en temes transcendents de ciutat. 

Només 5 mesos després,  ja estan faltant a la seva paraula al votar en contra de la moció que 

ha presentat el grup municipal de Convergència i Unió amb el recolzament de MES i Guíxols 

des del carrer que s’hi han sumat, per demanar al govern municipal que obri un procés de 

participació ciutadana per tal que siguin els ciutadans de Sant Feliu els que decideixin sobre la 

ubicació del nou aparcament municipal. 

La moció pretenia obrir un debat a on pugui participar la ciutadania per decidir sobre  un tema 

transcendental per la ciutat, pel futur del comerç, de la restauració, del turisme, els nous 

hotels de sorgiran de la venda dels  Anlló i per solucionar els problemes de mobilitat dels 

ciutadans de la part alta de la ciutat quan baixen a fer gestions. 

La seva única defensa  ha estat com sempre l’atac a l’acció de l’anterior govern, qui recordem, 

abans d’entomar el tema de l’aparcament, va portar a aprovació el desenvolupament 

urbanístic de Cala Sans, clau per determinar si la banda de llevant de la ciutat tindria 

necessitats d’aparcament en el futur.  

Una vegada va quedar clar que tot i la possibilitat de construir un aparcament soterrat al 

centre de Cala Sans, els propis habitatges i comerços que es preveu que es puguin construir 

precisarien de la majoria de les places, l’Ajuntament va encarregar l’estudi de viabilitat 

econòmic a un equip de professionals del ram.  

Aquest estudi, que es clau per poder iniciar un procés de participació ciutadana amb prou 

informació,  valora la dimensió  idònia de l’aparcament segons la demanda i  les zones 

d’aparcament gratuït de la ciutat, la mobilitat viària, la possible demanda de places de lloguer 

fixa d’hotels, restaurants i particulars i la viabilitat econòmica del projecte .  Doncs be, aquest 

estudi, es  el que l’equip de govern ha aturat definitivament despatxant als tècnics que ho 

estaven preparant. 

Sense consultar als ciutadans, doncs, i en contra del que fa 4 anys defensaven  2 dels 3 partits 

del govern ( TPSF i PSC), preparen un projecte per la construcció d’un bloc d’aparcaments a la 

corxera, concentrant totes les places d’aparcament a la banda de ponent ( sobretot quan es 

desenvolupi la zona de Cala Sans) i  descartant així definitivament l’aparcament al Passeig   

hipotecant per sempre la seva viabilitat. 

 


